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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2018/19:616 Landbaserad laxodling i Sverige

I Kungshamn har teknik tagits fram för att producera lax i saltvatten på land 
utan utsläpp till havet av Smögenlax. 

Försöken har varit framgångsrika, och tekniken har bevisats fungera. Försöken 
har skett i samarbete med Göteborgs universitet, Innovatum och SLU.

Smögenlax sökte miljötillstånd för att skala upp till kommersiell nivå och få en 
fullskalig produktionsodling på 5 000 ton årligen. Företaget fick avslag för 
detta i mark- och miljödomstolen.

Den landbaserade odlingen hade möjliggjort för Sverige att öka den egna 
produktionen och minska importen av mindre miljövänlig lax från utlandet. 

Mark- och miljödomstolens beslut innebär att företagen inte kan verka vidare 
utan lägger driften i träda eftersom de inte fick miljötillstånd för en 
kommersiell odling.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

Avser statsrådet att vidta åtgärder för att ändra lagstiftningen för att möjliggöra 
kommersiell landbaserad laxodling i Sverige?  

………………………………………

Fredrik Christensson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-05-08
Besvaras senast
2019-05-15 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


